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Abstract (en)
Stairs having at least one step (10) and a sitting step (9) extending transversely on this step, the step (10) and the sitting step (9) being secured in
such a way that they can be adjusted from their normal position as stairs into a position in which they lie next to one another and form a platform
(5,6,9), while means are mounted with the aid of which the platform formed in this way can be adjusted in height. <IMAGE>

Abstract (de)
Treppe mit mindestens einer Stufe (10) und einer sich quer auf dieser Stufe ausstreckenden Setzstufe (9), wobei Stufe (10) und Setzstufe (9) so
befestigt sind,dass sie aus ihrem Normalstand als Treppe in einem Stand verstellt werden können,in dem sie nebeneinander gelegen eine Plattform
(5,6,9) bilden, während Mittel montiert sind,mit deren Hilfe die in dieser Weise gebildete Plattform in Höhenrichtung verstellbar ist.
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